



تآزر

برنامج تواصل التعليم

Tawasul Education Plan



t'azur

معا بثقة

togetherintrust



Tawasul Education Plan

There is a good chance that you have heard your children express what they would like to be when they grow up. Whether it's a doctor, lawyer, policeman, trader or pilot - it's every parent's dream to nurture their child's goals and ambitions. Not only will your love, guidance and support help shape their future, but it will give them the confidence to believe that they can do anything - and therefore they just might. However, in the unfortunate event of an unforeseen accident happening to you, this dream could be put at risk as you may no longer be in a position to financially support your child's education.

t'azur has therefore designed a unique Takaful (Islamic Insurance) plan to give you the peace of mind that your child's education is secured. In the event of your accidental death or permanent and total disability, t'azur will pay out an annual education allowance so that your children will be able to continue their education.

The key features and benefits of the t'azur Tawasul Education Plan include:

- t'azur covers the Plan Owner against accidental death & permanent and total disability as a result of an accident or sickness.
- The benefit is paid for up to a maximum of 15 consecutive years, as long as your child is registered in a school as a full time student.
- t'azur pays the benefit selected irrespective of the schooling fees be it in a government school or a private institution at the beginning of every academic year.

Benefit Amounts and Annual Contributions in BHD*:

	Annual Education Allowance (BHD)		
	Gold	Silver	Bronze
	4,500	3,000	1,900
Your Age	Annual Contribution (BHD)		
18 - 39	104	69	45
40 - 49	168	112	71
50 - 54	307	204	129
55 - 59	507	338	214
60 - 65	926	617	391

*Or the equivalent in USD

You have the option to pay for multiple years in advance, thus earning an attractive discount. If you pay for 3 years in advance, your discount will be 5% and will be 10% for 5 years.

Easy payment options include: account transfer, cheque, direct debit or credit card. (a surcharge of approximately 3% will be added if payment is made via a credit card).

This is only a brief description of the benefits available, full details of the plan are available in the Plan Document.

برنامج تواصل التعليم

ربما تكون قد استمعت إلى طفلك وهو يعرب عن طموحاته وتطلعاته المستقبلية. فمنهم من يتطلع أن يكون إما طبيباً أو محامياً أو ضابطاً أو تاجراً أو طياراً، وإن حلم كل الآباء والأمهات هو تقديم الرعاية اللازمة لأطفالهم حتى يتسنى لهم تحقيق طموحاتهم. إن حبك ودعمك وتوجيهك المستمر لطفلك سيساعده على بناء مستقبله وعلى غرس الإيمان بقدراته، ولكن ربما تتعرض إلى حادث مفاجيء، لا قدر الله، قد يمنع طفلك من تحقيق أحلامه عندما تعجز عن توفير الدعم المادي لتعليمه.

ولهذا قامت شركة تآزر بتصميم برنامج فريد ليمنحك راحة البال والإطمئنان من خلال مواصلة تأمين تعليم طفلك في حالة وفاتك نتيجة لحادث أو إصابتك في أي حادث بعجز كلي ودائم، لا قدر الله، حيث ستقوم شركة تآزر بسداد بدل التعليم سنوياً حتى يتسنى لطفلك مواصلة تعليمه.

وفيما يلي أدناه المنافع الأساسية للبرنامج:

- تغطي شركة تآزر صاحب البرنامج ضد الوفاة نتيجة لحادث وكذلك ضد الإصابات في الحوادث، أو نتيجة مرض، التي تؤدي للعجز الكلي والدائم.
- يتم سداد المنافع لغاية 15 سنة متتالية طالما ظل طفلك مسجلاً بصفته طالب منتظم بدوام كامل في المدرسة.
- ستقوم شركة تآزر بسداد المنافع المختارة بغض النظر عن الرسوم الدراسية، سواء كانت مدارس حكومية أو مؤسسات تعليمية خاصة، في بداية كل عام دراسي.

مبالغ المنافع و الإشتراكات السنوية بالدينار البحريني*:

	بدل التعليم السنوي (بالدينار البحريني)		
	برونز	فضة	ذهب
	1,900	3,000	4,500
عمر	الإشتراك السنوي (بالدينار البحريني)		
18 - 39	45	69	104
40 - 49	71	112	168
50 - 54	129	204	307
55 - 59	214	338	507
60 - 65	391	617	926

*أو ما يعادلها بالدولار الأمريكي

إذا رغبت في سداد إشتراكك لعدة سنوات مقدماً فستحصل على تخفيض إضافي. فمثلاً إذا قمت بسداد إشتراكك عن مدة 3 سنوات فستحظى بتخفيض قدره 5% وإذا قمت بسداد إشتراكك عن مدة 5 سنوات فستحظى بتخفيض قدره 10%.

وتشمل خيارات الدفع الميسر: التحويل من الحساب، الدفع بالشيك، الدفع المباشر، أو الإستقطاع من بطاقتك الائتمانية. (سيتم أخذ رسوم وقدرها حوالي 3% إذا قمت بالسداد بواسطة بطاقتك الائتمانية).

ما ورد أعلاه كان وصفاً مختصراً فقط للمنافع المتاحة، وأما التفاصيل الكاملة للبرنامج فتوجد في مستند الوثيقة.